
Protokół Nr V z V zwyczajnej sesji Rady Miasta Lubawa,
która odbyła się w dniu 29 sierpnia 2024 roku w sali konferencyjnej LCAS 

Podjęto uchwały w sprawie

V/26/2024 ogłoszenia  tekstu  jednolitego  uchwały  w  sprawie  ustalenia  czasu
przeznaczonego na realizację bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki
w  przedszkolach  oraz  określenia  wysokości  opłat  za  korzystanie  z
wychowania  przedszkolnego  uczniów  objętych  wychowaniem
przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym
kończą 6 lat, w przedszkolach prowadzonych przez Gminę Miejską Lubawa

V/27/2024 przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego miasta Lubawa

V/28/2024 wyrażenia  zgody  na  bezprzetargowe  zawarcie  umów  dzierżawy
nieruchomości gminnych

V/29/2024 wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  lokalu  mieszkalnego  Nr  2  położonego  w
Lubawie przy ul. Jagiellońskiej 1

V/30/2024 uchylenia  Uchwały  Nr  LXV/549/2024  Rady  Miasta  Lubawa  z  dnia  12
lutego  2024  r.  w  sprawie  przyjęcia  od  Województwa  Warmińsko  -
Mazurskiego  zadania  zarządzania  drogami  wojewódzkimi  w  granicach
administracyjnych miasta Lubawa

V/31/2024 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 - 2039

V/32/2024 zmian w budżecie miasta Lubawa na 2024 rok

V/33/2024 rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Lubawa

Obecnych radnych Rady Miasta – 13 wg podpisanej listy obecności.

Lista obecności radnych stanowi
zał. nr 1 do protokołu z sesji

Zaproszenie z porządkiem obrad stanowi
zał. nr 2 do protokołu z sesji

Ad. 1.   Otwarcie, stwierdzenie prawomocności i przedstawienie porządku obrad.  

Przewodniczący  Rady  Jerzy  Brodowski  otworzył  V  zwyczajną  sesję  Rady  Miasta  Lubawa.
Przywitał wszystkich radnych, Burmistrza Miasta Lubawa Macieja Radtke, Zastępcę Burmistrza
Sławomira Jamrożego, zaproszonych gości oraz pracowników Urzędu.
Przewodniczący poprosił radnych o potwierdzenie obecności w systemie eSesja. 
Stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych na ogólny stan 15, co stanowi kworum, przy którym
Rada może obradować i podejmować uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś zgłasza uwagi do porządku obrad. Uwag nie zgłoszono
wobec tego przeszedł do jego realizacji.

Porządek obrad V sesji Rady Miasta Lubawa przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie, stwierdzenie prawomocności i przedstawienie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji.



3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie między sesjami.
4. Podjęcie uchwał w sprawach:
a) ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie ustalenia czasu przeznaczonego na realizację
bezpłatnego  nauczania,  wychowania  i  opieki  w przedszkolach  oraz  określenia  wysokości  opłat
za  korzystanie  z  wychowania  przedszkolnego  uczniów  objętych  wychowaniem  przedszkolnym
do  końca  roku  szkolnego  w  roku  kalendarzowym,  w  którym  kończą  6  lat,  w  przedszkolach
prowadzonych przez Gminę Miejską Lubawa,
b) przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego miasta Lubawa,
c) wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umów dzierżawy nieruchomości gminnych,
d) wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  lokalu  mieszkalnego  Nr  2  położonego  w  Lubawie
przy ul. Jagiellońskiej 1,
e) uchylenia Uchwały Nr LXV/549/2024 Rady Miasta Lubawa z dnia 12 lutego 2024 r. w sprawie
przyjęcia od Województwa Warmińsko - Mazurskiego zadania zarządzania drogami wojewódzkimi
w granicach administracyjnych miasta Lubawa,
f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 - 2039,
g) zmian w budżecie miasta Lubawa na 2024 rok,
h) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Lubawa.
5. Zapytania w sprawach aktualnych problemów Miasta.
6. Odpowiedzi na zapytania.
7. Zamknięcie obrad.

Ad. 2.   Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji.  

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski poinformował,  że  protokół  z  III  zwyczajnej  sesji  Rady
Miasta  znajduje  się  do wglądu w Referacie  Organizacyjnym,  w BIP oraz  na  eSesji.  Następnie
zapytał, czy radni mają pytania do tego protokołu.

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z sesji.

Przewodniczący zarządził głosowanie. W wyniku głosowania protokół z III zwyczajnej  sesji został
przyjęty 13 głosami.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski poinformował, że protokół z IV nadzwyczajnej sesji Rady
Miasta  znajduje  się  do wglądu w Referacie  Organizacyjnym,  w BIP oraz  na  eSesji.  Następnie
zapytał, czy radni mają pytania do tego protokołu.

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z sesji.

Przewodniczący zarządził głosowanie. W wyniku głosowania protokół z IV nadzwyczajnej  sesji
został przyjęty 13 głosami.

Ad. 3  .     Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie między sesjami.  

Burmistrz Miasta Maciej Radtke przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie od 27 czerwca
do 29 sierpnia 2024 roku.

Sprawozdanie z działalności Burmistrza
stanowi zał. nr 3 do protokołu z sesji



Sekretarz Miasta Katarzyna Żuchowska przedstawiła sprawozdania z realizacji uchwał podjętych na
III zwyczajnej oraz IV nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Lubawa.

Sprawozdanie z realizacji uchwał 
podjętych na III zwyczajnej sesji 

stanowi zał. nr 3a do protokołu  z sesji

Sprawozdanie z realizacji uchwał 
podjętych na IV nadzwyczajnej sesji 

stanowi zał. nr 3b do protokołu  z sesji

Ad. 4.     Podjęcie uchwał w sprawach:  
a)     ogłoszenia  tekstu  jednolitego  uchwały  w  sprawie  ustalenia  czasu  przeznaczonego  na  
realizację  bezpłatnego  nauczania,  wychowania  i  opieki  w  przedszkolach  oraz  określenia
wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem
przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat,
w     przedszkolach prowadzonych przez Gminę Miejską Lubawa,  

Przewodniczący  Rady  Jerzy  Brodowski  poprosił  o  odczytanie  projektu  uchwały
Wiceprzewodniczącego Grzegorza Rolkę.

Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zarządził głosowanie. 

W  wyniku  głosowania  Rada  13  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach
„wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie
ustalenia  czasu  przeznaczonego  na  realizację  bezpłatnego  nauczania,  wychowania  i  opieki  w
przedszkolach  oraz  określenia  wysokości  opłat  za  korzystanie  z  wychowania  przedszkolnego
uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym,
w którym kończą 6 lat, w przedszkolach prowadzonych przez Gminę Miejską Lubawa.

Uchwała Nr V/26/2024
stanowi zał. nr 4 do protokołu z sesji

b)     przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego miasta Lubawa,  

Przewodniczący  Rady  Jerzy  Brodowski poprosił  Wiceprzewodniczącą  Iwonę  Pruchniewską
o odczytanie projektu uchwały.

Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zarządził głosowanie. 

W  wyniku  głosowania  Rada  13  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach
„wstrzymujących się” podjęła uchwałę  w sprawie  przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego
miasta Lubawa.

Uchwała Nr V/27/2024
stanowi zał. nr 5 do protokołu z sesji



c)     wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umów dzierżawy nieruchomości gminnych,  

Przewodniczący  Rady  Jerzy  Brodowski  poprosił  o  odczytanie  projektu  uchwały
Wiceprzewodniczącego Grzegorza Rolkę.

Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zarządził głosowanie. 

W  wyniku  głosowania  Rada  13  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach
„wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie  wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie
umów dzierżawy nieruchomości gminnych.

Uchwała Nr V/28/2024
stanowi zał. nr 6 do protokołu z sesji

d)     wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  lokalu  mieszkalnego  Nr  2  położonego  w  Lubawie  
przy ul.     Jagiellońskiej 1,  

Przewodniczący  Rady  Jerzy  Brodowski poprosił  Wiceprzewodniczącą  Iwonę  Pruchniewską
o odczytanie projektu uchwały.

Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zarządził głosowanie. 

W  wyniku  głosowania  Rada  13  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach
„wstrzymujących  się”  podjęła  uchwałę  w  sprawie   wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  lokalu
mieszkalnego Nr 2 położonego w Lubawie przy ul. Jagiellońskiej 1.

Uchwała Nr V/29/2024
stanowi zał. nr 7 do protokołu z sesji

e)     uchylenia Uchwa  ły  Nr LXV/549/2024 Rady Miasta Lubawa z  dnia 12 lutego 2024 r.  w  
sprawie przyjęcia od Województwa Warmińsko - Mazurskiego zadania zarządzania drogami
wojewódzkimi w granicach administracyjnych miasta Lubawa,

Przewodniczący  Rady  Jerzy  Brodowski  poprosił  o  odczytanie  projektu  uchwały
Wiceprzewodniczącego Grzegorza Rolkę.

Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zarządził głosowanie. 

W  wyniku  głosowania  Rada  13  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach
„wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie   uchylenia Uchwały Nr LXV/549/2024 Rady
Miasta  Lubawa  z  dnia  12  lutego  2024  r.  w  sprawie  przyjęcia  od  Województwa  Warmińsko  -
Mazurskiego zadania zarządzania drogami wojewódzkimi w granicach administracyjnych miasta
Lubawa.



Uchwała Nr V/30/2024
stanowi zał. nr 8 do protokołu z sesji

f)     zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 - 2039,  

Przewodniczący  Rady  Jerzy  Brodowski  poprosił  o  odczytanie  projektu  uchwały
Wiceprzewodniczącą Iwonę Pruchniewską. 

Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zarządził głosowanie. 

W  wyniku  głosowania  Rada  13  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach
„wstrzymujących się” podjęła uchwałę  w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na
lata 2024 – 2039.

Uchwała Nr V/31/2024
stanowi zał. nr 9 do protokołu z sesji

g)     zmian w budżecie miasta Lubawa na 2024 rok,  

Przewodniczący  Rady  Jerzy  Brodowski  poprosił  Wiceprzewodniczącego  Grzegorza  Rolkę
o odczytanie projektu uchwały.

Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zarządził głosowanie. 

W  wyniku  głosowania  Rada  13  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach
„wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie  zmian w budżecie miasta Lubawa na 2024 rok.

Uchwała Nr V/32/2024
stanowi zał. nr 10 do protokołu z sesji

h)     rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Lubawa.  

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski powiedział: „Jak informowałem na posiedzeniu Komisji
Rady, w dniu 28 czerwca 2024 roku przekazałem do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji skargę,
która wpłynęła do Rady Gminy, celem przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego i wydania
opinii. Skarga została złożona przez skarżącego do Urzędu Wojewódzkiego. Warmińsko – Mazurski
Urząd Wojewódzki w Olsztynie uznał, że to Rada jest organem właściwym do rozpatrzenia skargi i
przekazała  skargę  do  Rady  Miasta  Lubawa.  Skarga  dotyczy  bezczynności  Burmistrza  Miasta
Lubawa oraz braku pomocy osobom w podeszłym wieku. 
Na  posiedzeniu  Komisji  Rady  Miasta  Lubawa  radni  zapoznali  się  z  opinią  Komisji  Skarg  w
obecności  kierowników  jednostek  zaangażowanych  w sprawę.  Komisja  na  podstawie
zgromadzonych informacji proponuje Radzie Miasta uznanie skargi za bezzasadną i taka uchwała
została  przygotowana.  Chciałbym  dodać,  że  do  skarżącego  wysłane  zostało  zawiadomienie
o terminie dzisiejszego posiedzenia stałych Komisji i sesji Rady, na których rozpatrywana będzie



skarga”. 

Następnie Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski odczytał treść uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Radni nie zgłosili pytań do uchwały.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zarządził głosowanie. 

W  wyniku  głosowania  Rada  13  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach
„wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie  rozpatrzenia skargi  na działalność Burmistrza
Miasta Lubawa.

Uchwała Nr V/33/2024
stanowi zał. nr 11 do protokołu z sesji

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  uchwała  Rady  dotycząca  rozpatrzenia  skargi  zostanie
przesłana zarówno do skarżącego,  jak  i  do Warmińsko –  Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego
w Olsztynie.

Ad.  5.  Zapytania  w  sprawach  aktualnych  problemów  Miasta.  /    Ad.  6  .     Odpowiedzi  na  
zapytania.

Przewodniczący Rady zaprosił radnych do zadawania pytań w sprawach aktualnych problemów
miasta, jednakże radni swoje pytania zgłaszali już na posiedzeniu Komisji. Nowych pytań nie było. 

Ad. 7  .   Zamknięcie obrad.  

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski stwierdził, że w związku z wyczerpaniem porządku obrad
V  zwyczajna  sesja  Rady  Miasta  Lubawa  dobiegła  końca  i podziękował  wszystkim  za  udział
w obradach. 

Imienny wykaz głosowania radnych 
stanowi zał. nr  12 do protokołu z sesji

 Przewodniczący Rady 

     Jerzy Brodowski

Protokołowała
Joanna Szczepanek


